
დავამთავრე 195-ე საჯარო სკოლა, INTERNATIONAL HOUSE და ასევე, ვსწავლობდი
გერმანულს გოეთეში. მიყვარს კითხვა, ცურვა, იოგა, ახალი ადამიანების გაცნობა,
თავგადასავლები და საინტერესო ფილმების ყურება. ვფიქრობ ვარ ძალიან სანდო,
პასუხისმგებლიანი, მეგობრული, მზრუნველი, კრეატიული და მხიარული. ვსწავლობ
ფსიქოლოგიის ფაკულტეტზე, საკმაოდ დიდი ხნის წინ აღმოვაჩინე რომ ეს ჩემი
მოწოდება იყო. მას შემდეგ თავდაუზოგავად ვშრომობ ჩემი მიზნის მისაღწევად და
ამისთვის ვცდილობ განვვითარდე ცხოვრების ყველა ასპექტში. რატომ ფსიქოლოგია?
ვთვლი რომ ყველა ადამიანს თავისი მისია გააჩნია და სწორედ ამ მისიისკენ სწრაფვა
არის ადამიანური გამოცდილების უმნიშვნელოვანესი კომპონენტი. მე ძალიან
მიყვარს ადამიანების დახმარება, მათი მოსმენა, გვერდშიდგომა. ასევე, ყოველთვის
მაინტერესებდა თუ როგორ მუშაობს ფსიქიკა, რა ფაქტორებით არის განპირობებული
ჩვენი ქცევა და ა.შ.
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